
 

 

Protokoll fört vid 112:e ordinarie styrelsemötet för  
Aneby Näringsliv, ekonomisk förening. 
 
 
 
Datum: 2021-02-24 
Plats: Digitalt möte via Teams 
Närvarande: Åke Berg, Beata Allen, Marco Fjordmark, Lars-Erik Fälth, Emma Eriksson, Ola 
Gustafsson.  
Adjungerad: Charlotte Johansson. 
Övriga: Ida Fredman. 
Frånvarande: Tomas Axelsson, Daniel Berlin. 
 
 
 
§ 1 Mötets öppnande  
Ordföranden öppnade det 112:e styrelsemötet, ett digitalt styrelsemöte via Teams.  
 
§ 2 Justerare 
Till att justera dagens protokoll utses Emma Eriksson. 
 
§ 3 Föregående protokoll 
Protokoll från styrelsemötet 2021-01-12 godkänns.  
 
§ 4 Ekonomi, inkomster/utgifter samt fasta och rörliga kostnader   
Kassören rapporterar om ett förväntat plusresultat när bokslutet presenteras. Just nu ligger siffran på cirka 
15.000 kr, men fortfarande återstår några delar innan bokslutet kan färdigställas. 
 
§ 5 Aktiviteter 
Frukostmöten 
Sista torsdagen i januari var det premiär för digitalt frukostmöte. Tre företagare var med, en liten 
mjukstart. Gäst för dagen var Frida Boklund, regionchef i Företagarna. 
25 feb är det dags för nytt digitalt frukostmöte. Tio företag anmälda, plus några politiker. Gäst är Magnus 
Ardeby, Åhusen Höglandet AB, som ska berätta om framtidsvisionerna för kvarteret Linden. 
Beslutas att göra en utvärdering efteråt genom ett mail till deltagarna, om hur man uppfattar modellen 
med digitala möten. 
 
Presentkorten 
Statistik för presentkorten som såldes som julgåvor. 
354 sålda presentkort till Attends. 133 presentkort sålda till andra företag. Totalt 487 sålda presentkort. 
Totala summan för sålda presentkort: 464.650 kr. 
Inlösta presentkort: 328 från Attends, 118 av övriga. Totalt inlöst summa 428.450 kr. 
Ej inlösta kort från Attends, 26 kort á 1.000:- = 26.000 kr ska inbetalas till Barncancerfonden. 
Övriga ej inlösta presentkort, totalsumma 10.200 kr. 
Ett gemensamt presentkort för Aneby efterfrågas i efterdyningarna till julgåvan. Marco Fjordmark får i 
uppdrag att utreda möjligheterna för ett gemensamt ”Aneby-kort” och återkomma med förslag till 
styrelsen. 
Beslutas att använda summan från de ej inlösta presentkorten, 10.200 kr, till utveckling av ett nytt 
presentkort. 



Årets företagare med flera utmärkelser 
En lång diskussion förs kring flera kandidater för de utmärkelser som Företagarna årligen delar ut, Årets 
unga företagare och Årets företagare, samt kring Årets nytänkare, ett pris som delas ut av Science Park 
med flera. Konstateras att det finns många förtjänta entreprenörer som kan prisas. 
Beslut om resp utnämning tas vid senare tillfälle och i samarbete med representant för Företagarna. 
 
§ 6 Frågor kring köpmännen 
Marco rapporterar om att inga särskilda aktiviteter pågår eller är planerade. För hans egen del har det rullat 
på bra i butiken under jan-feb, men det finns också fler butiker som haft det tyst under vintern. Nu är det 
normalt lugna månader, så det går inte att dra allt för stora slutsatser av detta. 
 
§ 7 Frågor kring Science Park 
Ida rapporterar om inplanerade utbildningsaktiviteter under våren, men svårt att säga om de kan 
genomföras. Hon önskar i första hand att träffas fysiskt för att få bästa effekt av mötena. Starta eget-kurs 
är bland annat planerat i april, men för tillfället avvaktas läget för att se vad som är möjligt. 
Inflödet, det vill säga personer som har en idé och söker SP, var bra i slutet av december och början av 
januari. Sämre under februari. Dock har det startats nya företag i Aneby under 2021. 
 
§ 8 Information från kommunen 

• Ekonomi i fokus då det är bokslutstider. Kommunen gör ett mer positivt resultat än vi vågat 
hoppas på. Till viss del dopat av statsanslag kopplat till pandemin. Överskott på ca 10 milj för 
2020, vilket kan återställa underskottet på 3,5 milj från 2019. Sätter av plusresultatet för 
kommande år och samlar i ladorna. Fortfarande alldeles för höga verksamhetskostnader, även om 
det syns tydliga resultat av det arbete som gjorts. Verksamheten har bjudit till mycket bra. Ett 
tydligt exempel är att kostnaderna endast har ökat med en procent, samtidigt som löneökningar 
har klarats av på 2,3 procent. Kostnadsbilden är sänkt på totalen, men vi behöver ändå skaffa 
högre effektivitet. Behovet är att skala bort ytterligare 14 milj på driftskostnaden. 

• Startat vårt hälsocenter, även om det inte är i skarpt läge ännu, men planeringsfasen, 
förberedelsetiden, pågår. Smittoläget behöver också bli bättre innan vi kan ha personliga möten 
med deltagare. Avsikten med hälsocenter är att stötta medborgarna till ett friskare liv. 

• Översiktsplanen går ut på samrådsförfarande under kommande vecka och fram till mitten av maj. 
Öppet att lämna in synpunkter. Nya markområden för både bostäder/villabebyggelse samt 
företagsetableringar planeras. ÖP kommer att finnas tillgängligt digitalt. 

• Bostadsstiftelsen ska göra ett stort arbete för att höja boendekvaliteten runt Druvan. Ett 
gestaltningsförslag är under framtagande. En mer attraktiv utemiljö i området. 

 
§ 9 Medlemsfrågor 
Aktuellt medlemsläge 84 företag. Alla fakturor om medlemsavgift för året har gått ut till företagen. 
 
§ 10 Övriga frågor 
Ingen ny fråga. 
 
§ 11 Nästa styrelsemöte 
Tisdag 23 mars – digitalt via Teams. Kallelse via Ola. 
Planerade styrelsemöten: tisdag 27 april, tisdag 25 maj.  
  
§ 12 Avslutning 
Ordförande avslutar mötet kl 19.54. 
 
 
Justeras: 
 
 
Åke Berg   Emma Eriksson Ola Gustafsson  
ordförande     justerare         sekreterare   


